
                      ”LYNGHOVED” 🖉 SKANDERBORGVEJ 86 🖉 8680 RY 

Dagsorden til bestyrelsesmødet den 19/6-2024
kl.19.00-21.00 på Lynghoved.

Punkt                   
Deltagere: Leon Sindberg, Marie Teglskov Baltzersen, Anne Mikkelsen, 
Anne Kirstine Fisker Vedel, Martin Frydenholm Mortensen, Simon 
Johnsen Elbeck, Bo Madsen, Annette Hinkbøl, SuS Løvheim, Jan Løvheim

1  Godkendelse af referat fra d. 10/4-2024
OK

2 Meddelelser fra formanden. 
Intet nyt

3 Meddelelser fra kassereren. 
Intet nyt.
Vi har vendt vores alkoholdpolitik endnu en gang.

4 Meddelelser fra gruppelederne. 
Lederne er til ledermøde i dag, ude at sejle med Klitta.
Der har været divisionsmøde for alle lederne. Nye DC'ere er Katinka fra Hadsten 
og Jacob Andersen fra Ry. Det virker fornuftigt.
Lederne er klar til Høstmarkedet.

5 Nyt fra byggeudvalget.
Der er kommet flere ind i udvalget: Anne Kirstine, Lis Hermind, Winni Præstgaard
og  Henrik Christiansen, sammen med Leon og Karsten.
Der skrives fondsansøgninger, der er mange deadlines i september.

6 Nyt fra klanen.
Der skal vælges ny klanleder. Jacob stopper og Asbjørn Aaen har tilbudt sig.
Der holdes sommerafslutning 26/6

7 Opfølgning på hjertestarter.
Vi har fået afslag grundet for mange ansøgninger – vi prøver senere

 8 Ventelister
Vi har meget store ventelister, lederne har efterspurgt at de ikke skal 
administrere dem, men at bestyrelsen tager den opgave på sig.

Bestyrelsen beslutter at ventelisten styres af kassereren, og der tages ind efter 
klasse/køn og ventelistedato, idet der kan tages hensyn til 
* evt tilflyttere, der allerede er spejdere.
* søskende, der allerede er spejdere
* børn henvist fra kommunen med fripas.
Lederne har frihed til at henvise håbefulde forældere, der rykker, til kassereren.
Lederne inviterer selv børn efter en liste fra kassereren, typisk september og 
februar og evt. efter behov



9 Evaluering af frivillighedsdagen.
Der var stor tilfredshed blandt de inviterede for et godt arrangement.
Vi kan godt gøre det igen, men det skal nok ikke være hvert år.
Det tages op næste gang der laves budget.

10 Eventuelt.
Gæster til julefrokosten behøver ikke nødvendigvis at sendes hjem for tidligt. 
(Første weekend i december)

Ring til Peter J (FDF) for at tjekke om kan leje Limbjerggaard til rådsmødet 2025. 
Alternativt skal vi måske overveje at holde mødet på Lynghoved

Næste møde er aftalt til d. 28. august. 9. oktober, 11. december og 5. februar 2025. 


